
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 6. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del - spørgsmålet er stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 668
Vil ministeren redegøre for, hvorfor det ikke er et krav at vandhaner forkromes
med det mere miljøvenlige trivalente krom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 18. maj 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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